

2017 年 2 月 22 日

競爭事務委員會歡迎加拿大競爭局 Andrea McAuley 女士

加拿大競爭局（競爭局）借調 Andrea McAuley 女士出任競爭事務委員會（競委會）特別執法顧問，為期 6 個月。是次安排是競委會與競爭局較早前所簽署的諒解備忘錄（備忘錄）下的其中一項交流計劃。

McAuley 女士在過去 10 年任職競爭局期間，曾參與及領導調查多宗跨國及境內串謀及圍標個案。她在競爭法方面的執法經驗，將進一步加強競委會執法團隊的實力，並促進團隊的執法工作。

競委會與競爭局於去年 12 月簽署備忘錄，當中的條款述明雙方將交流競爭法知識及執法經驗，同時亦會開展其他形式的技術性合作，包括交換人員。另外，在可行及符合雙方方法例的情況下，備忘錄也為彼此分享執法資料及協調執法行動，提供了框架。

競委會熱烈歡迎 McAuley 女士的加入。

22 February 2017

Competition Commission welcomes Ms Andrea McAuley from the Competition Bureau of Canada

Ms Andrea McAuley joins the Competition Commission (Commission) as Special Advisor (Enforcement) on a six-month secondment from the Competition Bureau of Canada (Bureau). The arrangement is part of the exchange programme under the Memorandum of Understanding (MOU) between the Commission and the Bureau.

Ms McAuley had been the lead officer on both international and domestic conspiracy and bid rigging files over the last ten years with the Bureau. Her experience in competition law enforcement will strengthen and facilitate the Commission's growing enforcement arm and its activities.

Under the terms of the MOU signed last December, the two agencies will share competition law knowledge and enforcement experience and engage in other forms of technical cooperation including staff exchanges. The MOU also provides a framework for the sharing of information about enforcement matters and for the coordination of enforcement activity between the agencies where appropriate and where the parties' laws allow for it.

The Commission extends its warmest welcome to Ms McAuley.